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Bc. Gedeon: 

Oproti firme IKARO, jak je Kukučínova ulica, tam sa nám každý večer schádza kopa 

mladých ľudí, ktorí tam požívajú alkoholické nápoje, potom tam tie fľaše rozbíjajú. Nie je to 

tam monitorované, je tam tma. Konkrétny prípad, 14.-teho tam boli porozbíjané sklenené 

výplne na budove poisťovne, riešila to aj štátna polícia. Takisto sa ozvali občania zo sídliska 

Sever, že teraz sa už skôr stmieva je tam problém. Mladé mamičky majú strach prechádzať od 

Hurbanovej ulici na sídlisko Sever, je to tam dajak slabšie osvetlené. Schádza sa tam veľa 

mládeže, požívajú alkoholické nápoje. Aj touto cestou by som chcel apelovať takisto aj na 

štátnu políciu, ako aj na mestskú políciu, aby sa tam tomu viacej venovali, lebo začína to tam 

byť po našom povedané, dosť husté.  

 

PhDr. Čižmár: 

No a čo sa týka hliadkovania pri budove Alianzu. Áno, máš pravdu, si z radov štátnej polície, 

treba to prednášať na štátnej polícii. Ide o majetok, ktorý nepatrí mestu, k tomuto stretávaniu 

dochádza. Dochádza, ak si si všimol, alebo k týmto neprístojnostiam dochádza v nočných 

hodinách. Hliadkovanie mestskej polície je limitované nejakým časom. Zvyšnú časť noci 

preberá na seba štátna polícia. Čiže treba jednoducho aj priamo s tvojimi nadriadenými túto 

vec riešiť. Mestská polícia vie o týchto miestach, monitorujeme ich. Samozrejme, ako to býva 

zvykom, keď tadiaľ prechádzaš, v zimnom období sa častokrát stáva, že oni sa nenachádzajú 

vonku, oni sa už dokonca tlačia dovnútra budovy, lebo ten neporiadok je už aj v priestoroch 

pod schodmi tejto budovy, na čo sa sťažujú tí, ktorí tam majú svoje prevádzky. Čiže, z tohto 

pohľadu je potrebná spolupráca mestskej polície, štátnej polície. Automaticky, čo sa 

monitorujú tieto miesta, my samozrejme súkromný majetok monitorovať nemôžeme, 

monitorujeme verejné priestory. Potom, čo sa niektoré miesta vybavia kamerou, tie skupiny 

obyvateľov, alebo ľudí, sa presúvajú niekam inam. Takže, je to stále v hľadáčiku mestskej 

polície, ale chce sa ešte vyjadriť aj pán náčelník. 

 

Mgr. Cabada: 

Pán poslanec, v poslednom čase sa aj mestská polícia venuje vo zvýšenej miere kontrole tých 

mladistvých, maloletých, ktorí požívajú alkoholické nápoje. Len tak pre zaujímavosť, 

v minulom roku sme mali 7 pozitívnych dychových skúšok u mladistvých a tohto roku za 

posledné obdobie, v posledných troch, štyroch mesiacoch, je 23 pozitívnych dychových 

skúšok. To ti vie potvrdiť aj právnička mesta, ktorá to porušenie zákona rieši. Zhruba 

polovička tých osôb, ktorí nám nafúkali, pochádza z ostatných obcí. Čiže my vieme o tých 

miestach, monitorujeme to, len tá mládež sa presunie potom furt niekde inde. Oni aj na 

sociálnych sieťach si dajú vedieť, že nechoďme tam, lebo policajti prídu, dajú nám fúkať, ale 

ten priestor pri IKARE je momentálne taký, že  hliadka tam chodí každý večer, len mládež sa 

nám presúva do parku, alebo na Marakanu, ale vykonáva sa zvýšená kontrola, čiže pracuje sa 

na tom.  

 

 


